
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Poznań, 24.01.2023 r. 
 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 
 

INTERPELACJA 
 

w sprawie: możliwości wprowadzenia dnia wegetariańskich posiłków w poznańskich szko-
łach. 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 

Ograniczenie spożycia mięsa, zwłaszcza czerwonego, jest wskazane jako jedno z podsta-

wowych działań które każdy i każda z nas może podjąć, by ograniczyć emisje gazów cie-

plarnianych i zatrzymać kryzys klimatyczny. Dobrze zbilansowana dieta wegetariańska jest 

równie wartościowa, a jednocześnie – o wiele zdrowsza niż ta zawierająca duże ilości czer-

wonego mięsa. Promowanie ograniczenia spożycia mięsa wydaje się więc wskazane. 

 

Kształtowanie korzystnych dla środowiska i zdrowia postaw konsumenckich najlepiej za-

cząć jak najwcześniej. Ogromną pozytywną rolę mogłyby tu  odegrać przedszkola i szkoły.  

 

W związku z tym, zwracam się o odpowiedź na następujące pytania:  

 

1. Czy istnieje formalna możliwość wprowadzenia w poznańskich placówkach dnia bez-

mięsnego, kiedy będą podawane wyłącznie wegetariańskie lub wegańskie posiłki? 

2. Jeżeli tak, to czy Miasto Poznań może zainicjować taki program pilotażowy w przy-

najmniej kilku placówkach i czy byłby on neutralny budżetowo? 

3. Czy niezależnie od tych potencjalnych działań uczniowie i uczennice korzystający ze 

stołówek w szkołach mają zapewniony wybór dań wegetariańskich?  

 

  

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


